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“Bog se ne naveliča
naše nezvestobe”

Biti majhen: velika drznost je
otroška lastnost. — Kdo hoče ...
luno z neba? — Kdo se ne ozira
na nevarnosti, da bi uresničil
svojo željo? “Vlijte” v “takega”
otroka mnogo božje milosti,
željo po izvrševanju Njegove
volje, veliko ljubezen do Jezusa,
vso človeško vednost, ki jo more
pridobiti njegova sposobnost ...,
pa boste imeli upodobljene
sedanje apostole, kakršne
nedvomno hoče Bog. (Pot, 857)



16. november

Božje otroštvo je temelj duha Opus
Dei. Vsi ljudje so božji otroci. Vendar
sin lahko pred očetom reagira na
različne načine. Potruditi se moramo,
da bomo otroci, ki se zavedajo, da
nam Gospod, ki nas ljubi kot svoje
otroke, kot takim nudi prostor v
svojem domu, sredi tega sveta, da
smo člani njegove družine, da je
naše, kar je njegovega, in njegovo,
kar je našega, da čutimo do Njega to
domačnost in zaupanje, zaradi
katerega ga prosimo — kot majhni
otroci —, za zvezde!

Božji otrok se obrača h Gospodu kot k
Očetu. Njegov odnos ni hlapčevski, ni
formalen priklon, zgolj vljudnost,
ampak je poln odkritosrčnosti in
zaupanja. Bog se ne zgraža nad
ljudmi. Bog se ne naveliča naše
nezvestobe. Naš nebeški Oče odpusti



vsako žalitev, ko se sin povrne k
Njemu, ko se pokesa in prosi
odpuščanja. Naš Gospod je tako
očetovski, da prehiti našo željo po
odpuščanju in nam z odprtimi
rokami pride milostno naproti.

Glejte, ničesar novega ne odkrivam.
Spomnite se prilike, ki nam jo je Božji
Sin pripovedoval, da bi spoznali
ljubezen Očeta, ki je v nebesih:
prilike o izgubljenem sinu.

Ko je bil še daleč, pravi Sveto pismo, 
ga je oče zagledal in se ga usmilil;
pritekel je, ga objel in poljubil. To so
besede Svetega pisma: ga je poljubil,
zasul ga je s poljubi. Se je mogoče
izraziti še bolj človeško? Je mogoče
na še bolj slikovit način opisati
očetovsko ljubezen Boga do ljudi? 
(Jezus prihaja mimo, 64)
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